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وقوع س��یلاب های اخیر دس��تکم به ۲۰ روستای 
شهرستان مرزی صالح آباد خراسان رضوی در حوزه های 
کش��اورزی، آب و ب��رق و تاسیس��ات راه بین شهری و 

روستایی خسارت وارد کرد.

به گزارش خبرگزاری صداوس��یما، معاون فرماندار 
شهرستان صالح آباد در شرق خراسان رضوی گفت:برق 
شماری از روستاها و همچنین تاسیسات آب شرب شهر 
صالح آباد بواس��طه سیل قطع شد که اکنون برق وصل 

شده و خدمات مربوطه برقرار است.
مرتضی یوسفی افزود: علاوه بر انسداد موقت جاده 
اصل��ی صالح آباد به تربت ج��ام، جاده مرزی صالح آباد 
به س��رخس در مج��اورت یکی از پاس��گاه های مرزی 
نیز دچار آس��یب جدی شده و از بین رفته که مس��یر 

دسترسی برای آن ایجاد شده است. 
مع��اون فرماندار صال��ح آباد ادام��ه داد:روز جمعه 
سیلاب شدیدی در روس��تای درازآب به وقوع پیوست 
و ارتفاع آب به ۶ متر رس��ید و یک دس��تگاه تراکتور را 

با خود برده است.
یوسفی از خسارت عمده به بخش های کشاورزی، 
تاسیس��ات آب شرب روستایی و راه های روستایی خبر 
داد و اعلام کرد:برآورد خس��ارت وارده به این بخش ها 

در حال انجام است.
شهرس��تان صال��ح آباد با ۵۵ ه��زار نفر جمعیت و 
۹۰ کیلومتر مرز مش��ترک با کشورهای ترکمنستان و 
افغانس��تان در ۲۵۱ کیلومتری جنوب شرق مشهد قرار 

دارد.
۱۰ ه��زار نفر از جمعیت این شهرس��تان س��اکن 
شهره��ای صالح آباد و جنت آباد هس��تند و بقیه نیز با 
کشاورزی دیم در ۹۱ روستای دارای بیش از ۲۰ خانوار 

زندگی می کنند.

ابراهی��م رئیس��ی رئی��س جمه��ور 
کش��ورمان ام��روز یکش��نبه از طری��ق 
افتت��اح  ب��رای  آب��اد  پ��ارس   ف��رودگاه 
پروژه های عمرانی وارد پارس آباد می شود.

به گزارش مهر، ابراهیم رئیس��ی در 
سفر امروز برای افتتاح سد قیز قلعه سی 

وارد منطقه مغان می شود.
 س��د آبی _خاکی قیزقلعه سی که 
به صورت مشترک بین ایران و جمهوری 
آذربایجان به بهره برداری می رسد بخش 
عظیمی از اراضی پایین دس��ت مغان را 

آبیاری خواهد کرد.
ای��ن پ��روژه آب��ی _خاک��ی که در 
سال های طولانی روند اجرایی و عملیات 
احداث آن سپری شده در دولت سیزدهم 
و با حضور رئیس جمهور به بهره برداری 
می رسد تا اراضی زرخیز مغان از نعمات 

آن بهره مند شوند.
امروز یکش��نبه ۳۰ اردیبهشت ماه 
قرار است با حضور رؤسای جمهوری دو 
کش��ور ایران و آذربایجان، سد مشترک 

قیز قلعه سی افتتاح شود.

معاون فرماندار صالح آباد:

سیل به ۲۰ روستای صالح آباد خراسان رضوی 
خسارت وارد کرد

در استان

مدیر منطقه ارومیه خبر داد:

از ابتدای سا ل جاری بالغ بر 20 میلیون لیتر سوخت 
کشاورزی در منطقه ارومیه به مصرف رسید

ارومیه_ یزدان پناه
مدی��ر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطق��ه ارومیه در بازدید 
 گ��روه معی��ن از ناحیه خوی گف��ت:از ابتدای س��ال جاری تاکن��ون بالغ بر 
۲۰ میلی��ون لیتر س��وخت کش��اورزی در مرکز و شهرهای شمالی اس��تان 
آذربایجان غربی مصرف شده که این مقدار در مقایس��ه با  مدت مشابه سال 

گذشته با روند کاهشی ۶ درصدی مواجه است.
احمد مجرد گفت:این میزان س��وخت بین واحدهای مختلف کشاورزی 
 شام��ل ان��واع ماشی��ن آلات، گلخانه ه��ا، دامداری ه��ا و مرغداری ه��ا توزیع 
شده است که باتوجه به عملیات کاشت، داشت و برداشت محصولات کشاورزی 
و نیاز به نیروی محرکه و باعنایت به تنوع ماشین آلات در بخش های مختلف 
کشاورزی و دامی، میزان سوخت مورد نیاز آنها توسط سازمان جهادکشاورزی 

تعیین و توسط شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ارسال می شود.
مج��رد افزود:با اجرای دقیق طرح پلاک گ��ذاری ماشین آلات و ادوات 
کش��اورزی در راس��تای کاهش مصرف س��وخت که طی دو سال گذشته در 
دس��تور کار قرار گرفته ب��ود، خوشبختانه شاهد نتای��ج مثبتی در مدیریت 

مصرف هستیم.
ای��ن مقام مس��ئول تصری��ح کرد:اجرای ط��رح پلاک گ��ذاری و توزیع 
الکترونیکی نفتگاز به ادوات کشاورزی اقدامی دیگر در راستای تحقق دولت 
الکترونیک اس��ت که بر این اس��اس، کش��اورزان و روس��تائیان می توانند با 
استفاده از این طرح بدون مراجعه حضوری و صرفه جوئی در وقت با مراجعه 
به س��امانه https://newtejaratasan.niopdc.ir  نس��بت به ثبت نام 

جهت دریافت سهمیه سوخت اقدام کنند.
گفتنی اس��ت؛ گروه معین اصلی منطقه متشکل از مدیر منطقه، معاون 
بازرگان��ی، رؤس��ای ام��ور اداری و مالی، بازرس��ی، برنامه ریزی، مهندس��ی 
فرآورده ها، حراس��ت، روابط عمومی شرکت ملی پخ��ش فرآورده های نفتی 
منطق��ه اس��ت که ب��ه صورت فصل��ی از تمامی نواح��ی ، انباره��ای نفت و 

سوختگیری های هواپیمایی استان بازدید به عمل می آورد.

مدیر عامل سازمان فاوا شهرداری تبریز:

 سامانه کنترل هوشمند نخاله های ساختمانی 
و عمرانی راه اندازی می شود

تبریز-توفیقی
مدیر عامل س��ازمان ف��اوا شهرداری تبریز از راه اندازی س��امانه کنترل 

هوشمند نخاله های ساختمانی و عمرانی خبر داد.
محم��د رضا کاظم��ی در رابطه با ارائ��ه جزئیات عملکرد این س��امانه، 
گفت:ای��ن طرح در راس��تای کنترل و نظ��ارت بهینه در ح��وزه نخاله های 
ساختمانی و عمرانی و بمنظور کاهش معضلات زیست محیطی و در نهایت 
سوق یافتن به س��مت الکترونیکی شدن خدمات ارائه شده به شهروندان، با 

همکاری سازمان مدیریت پسماند انجام خواهد شد.
وی اب��راز داشت اس��تفاده از فناوری های هوشمن��د نتایج مثبتی مانند 
تخصی��ص مؤثر منابع، کاهش هزینه ها و افزایش پایداری را به همراه خواهد 
داش��ت که در این می��ان مدیریت و کنترل هوشمند نخاله ها یکی از اجزای 
ضروری شهرهای هوشمند اس��ت و نقش مهمی در زیست پذیری و پایداری 

ایفا می کند.
گفتنی اس��ت؛ راهکارهای لازم در خصوص راه اندازی این سامانه مورد 
بررس��ی قرار گرفت و مقرر شد ظرف چند روز آینده پس از انجام تست های 
لازم، سامانه کنترل هوشمند نخاله های ساختمانی و عمرانی به بهره برداری 

برسد.
جلس��ه بحث و بررس��ی و رفع موانع و مش��کلات موجود در راه اندازی 
 س��امانه کنت��رل هوشمن��د نخال��ه ه��ای س��اختمانی و عمرانی ب��ا حضور 
مدیر عامل س��ازمان مدیریت پسماند، مدیر عامل سازمان فناوری و معاونت 

شهر هوشمند فاوا برگزار شد.

شهردار تبریز:

اجرای ۳۱ رشته مسیرگشایی به طول 20 کیلومتر 
در تبریز

تبریز-توفیقی
شهردار تبریز، با اشاره به طراحی و اجرای ۳۱ رشته مسیرگشایی جدید 
ب��ه طول بیش از ۲۰ کیلومت��ر در این شهر، گفت:این طرح ها در ۲ س��ال 
گذشته در نقاط مختلف شهر به ویژه مناطق کم برخوردار طراحی و برخی از 

آن ها اجرا شده است و بقیه نیز طبق زمانبندی اجرا می شود.
»یعق��وب هوشیار«افزود:از این تعداد پروژه مسیرگش��ایی، ۱۳ پروژه در 
نقاط مختلف شهر تکمیل و به بهره برداری رسیده و ۱۸ پروژه مسیرگشایی 

نیز در دست اجرا است.
 وی ب��ا اش��اره ب��ه اج��رای ف��از اول بزرگتری��ن مسیرگش��ایی شه��ر 
تحت عن��وان »نجات تبری��ز« اظه��ار کرد:اولویت شه��رداری تبریز اجرای 

پروژه های مسیرگشایی در بافت های حاشیه نشین و فرسوده شهر است.
شه��ردار تبری��ز تس��هیل ت��ردد شهروندان و ایجاد مس��یر دسترس��ی 
ب��رای نیروه��ای امدادی مانن��د اورژانس و آتش نش��انی در بافت فرس��وده 
را از اه��داف اج��رای پروژه ه��ای مسیرگش��ایی اعلام کرد و گف��ت: اجرای 
 پروژه ه��ای مسیرگش��ایی ارزش افزوده مناطق کم برخ��وردار شهر را افزایش 

می دهد.
هوشی��ار، ادام��ه داد:فرایند تمل��ک املاک واقع در مس��یر، روند اجرای 
پروژه های مسیرگشایی را طولانی کرده است و همکاری شهروندان می تواند 

به تسریع در اجرای این پروژه ها منجر شود.

مراسم تودیع و  معارفه رییس هیات بسکتبال 
شهرستان سنندج

اسرین مقصودی _سنندج 
به گزارش روابط عمومی هیات بسکتبال استان کردستان ، طی حکمی 

بابک معتمد وزیری رییس هیات بسکتبال شهرستان سنندج شد.
 مراس��م تودیع و معارفه رییس هیات بس��کتبال شهرس��تان س��نندج 

 با حضور جمعی از اعضای هیات برگزار گردید. 
با پیش��نهاد فردین ورمقانی ریی��س اداره ورزش و جوانان شهرس��تان 
س��نندج و با موافقت امیر جماران رییس هیات بس��کتبال استان کردستان 
بابک معتمد وزیری با مدرک تحصیلی فوق لیسانس عمران  به عنوان رییس 
هیات بس��کتبال شهرس��تان س��نندج معرفی و از تلاش های حجت حزین 

رییس سابق این هیات تقدیر شد.
این مراس��م در دفتر هیات بس��کتبال استان کردس��تان با حضور امیر 
جم��اران ،  آرش ب��رادری و حامد عموییان برگ��زار و حکم رییس هیات به 
باب��ک معتمد وزیری از چهره های مطرح و  نامی ورزش بس��کتبال اس��تان  

ابلاغ شد.
این اقدام درس��ت و به جای هیات بسکتبال  با شعار )خبر خوب (قطعا 

تاثیر مثبتی در آینده بسکتبال استان به همراه خواهد داشت .

تریبون         

رئیس شورای اسلامی شهر قدس:

ادامه بررسی جانمایی ایستگاه مترو در صحن 
علنی شورای اسلامی

شهرستان قدس_مژگان علیقارداشی 
رئیس شورای اسلامی شهر قدس ضمن اشاره به برگزاری جلسه رسمی 
شورای اس��لامی و بیان مطالبات شهروندی توسط نمایندگان مردم، از ادامه 

بررسی جانمایی ایستگاه مترو در صحن علنی شورای اسلامی خبر داد.
س��عید شش��گل نژاد در تشریح محورهای جلس��ه ۳۰۰ شورای اسلامی 
گفت:در این جلس��ه موضوعات مختلفی از جمله س��اماندهی بساط گستران 
ب��ا همکاری ادارات مربوطه، نظارت دقیق بر حفظ و نگهداری اماکن ورزشی 
و چم��ن های مصنوعی موجود در اماکن، تصمیم گیری برای توس��عه قطعه 
جانبازان و ایثارگران در آرامستان، تسریع در روند اجرای پروژه المان میدان 

آزادی و تکمیل ۱۰۰ درصدی مجموعه ورزشی شهدا و ...مطرح شد. 
وی افزود: محور اصلی جلس��ه ادامه بررس��ی جانمایی ایستگاه مترو در 
شه��ر بود که نمایندگان مردم هر کدام نقطه نظرات خود را در این خصوص 
 بی��ان کردند.ه��دف نمایندگان از بررس��ی جانمایی این مح��ل معطوف به 

دو موضوع ترافیک شهری و سهولت در دسترسی شهروندان می باشد. 
رئیس شورای اس��لامی شهر قدس در ادامه گفت: شهردار قدس ضمن 
پاسخگویی به سوالات و مطالبات نمایندگان مردم و ارائه گزارشی از اقدامات 
اجرایی شهرداری، توضیحات کارشناس��ی خود در زمینه جانمایی ایس��تگاه 
مترو در محل های پیش��نهادی مش��اور ترافیکی را تش��ریح ک��رد و مزایا و 
معایب هر یک از محل های مورد نظر را ارائه داد که در نهایت با نظر جمعی 

نمایندگان مردم به تصویب خواهد رسید. 
شش��گل نژاد در پایان گفت:پس از بررس��ی موضوع��ات مختلف و بیان 
مطالبات شهروندی توسط نمایندگان مردم، لوایح ارسالی از سوی شهرداری 

در دستور کار جلسه و مورد رای گیری قرار گرفت.

شهردار اندیشه خبر داد؛

پروژه پایانه شهر اندیشه با ۵0 درصد پیشرفت 
در حال اجراست

شهریار-برزگر
 ب��ه گ��زارش اداره روابط عموم��ی و امور بین الملل شورای اس��لامی و 
شه��رداری اندیش��ه،شهردار شه��ر اندیش��ه در بازدیدی که از پ��روژه پایانه 
مس��افربری شهر اندیش��ه با اعضای شورای اسلامی شهر و حضور معاونین ، 
مدیران و مسئولین دوایر مختلف شهرداری انجام گرفت از پیشرفت عمرانی 

۵۰ درصدی این پروژه خبر داد .
مهندس به��روز کاویانی در ادام��ه گفت:این پروژه از طرح های بس��یار 
متفاوت عمرانی در غرب اس��تان تهران اس��ت که به لط��ف خدا هم اکنون 
مراح��ل اجرایی خود را با س��رعت و جلوتر از برنام��ه زمان بندی شده ادامه 

می دهد .
شهردار اندیشه افزود:این پروژه با مصوبه اعضای محترم شورای اسلامی 
ب��ه اج��را درآمده اس��ت و خوشبختانه ط��ی پیگیری ها و نظارت مس��تقیم 
همکاران��م و پیمانکار این پ��روژه زودتر از زمان بن��دی تعیین شده حرکت 

می کند و خوشبختانه مراحل اجرایی آن در نیمه کار است.
شهردار اندیش��ه در ادامه تصری��ح کرد:با افتتاح این پروژه بس��یاری از 
مش��کلات ما در حوزه انتقال شهروندان مرتفع خواهد شد کما اینکه کمک 
شایان��ی نیز ب��ه بهره گیری شهروندان شهرهای مجاور نی��ز خواهد نمود که 
خوشبختانه تلاش داریم به دلیل حساسیت این پروژه پیش از موعد مقرر آن 
را به بهره برداری برس��انیم که از این پروژه بازدید مجدد داشتیم و مشکلات 
و میزان پیش��رفت و همچنین مواردی که لازم به تذکر داشت را به مجری 
آن به صورت شفاهی اعلام نمودیم که ان شاءالله هیچ مشکلی در اجرای این 

پروژه وجود نداشته باشد.

سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی:

صمت حامی و صدای بلند اصناف است

ارومیه_ یزدان پناه
سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی در اجلاس 
عمومی اتاق اصناف مرکز اس��تان گفت:صمت استان حامی، مدافع و صدای 

بلند اصناف است.
صابر پرنیان سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی 
در اولین روز کاری خود با حضور در جمع روسای اتحادیه های صنفی مرکز 

استان اظهار کرد: صمت استان حامی، مدافع و صدای بلند اصناف است.
پرنی��ان افزود:اصناف بزرگترین شبکه اقتصادی کش��ور، جزو معتمدین 

جامعه و سرآمد غیرت، صداقت و دیانت هستند.
وی گفت:امروزه در بستر اقتصاد و همچنین فضای فرهنگی و اجتماعی 
جامعه، اصناف از لحاظ تاثیرگذاری در جایگاه مهم و حائز اهمیتی قرار دارند 

و بعنوان ایثارگران جبهه رونق اقتصادی می باشند.
سرپرس��ت اداره ک��ل صنعت، مع��دن و تجارت آذربایج��ان غربی بیان 
کرد:جلب رضایت مردم و بهبود کیفیت پاس��خگویی که جزو رس��الت نظام 
جمهوری اس��لامی اس��ت از مهمترین وظایف اصناف و دولتمردان بش��مار 
می رود.پرنی��ان خاطرنش��ان کرد:ایجاد بس��تر و شرای��ط لازم جهت تقویت 
نمایش��گاه بین المللی از الزامات اساسی توسعه اقتصادی استان بوده و  تحقق 

این مهم جزو برنامه های اصلی صمت استان می باشد.
وی در خاتمه تاکید کرد:صمت استان از هر رویداد و برنامه ای که باعث 

رونق اقتصادی آذربایجان غربی شود حمایت ویژه می کند.

برای افتتاح طرح های آبی؛

رئیس جمهور امروز به پارس آباد سفر می کند

رییس اداره راه و شهرسازی خمین:

۱۲ هزار میلیارد ریال برای تکمیل جاده های خمین نیاز است 

مدیرکل بحران گلستان خبر داد؛

گلستان همچنان درگیر خشکسالی

اراک-خبرنگار آفرینش
ریی��س اداره راه و شهرس��ازی خمین گفت:تکمیل 
محورهای ارتباطی این شهرستان به ۱۲ هزار میلیارد ریال 

اعتبار نیاز دارد.
اطلاع رس��انی  و  ارتباط��ات  اداره  گ��زارش  ب��ه 
اداره ک��ل راه و شه��ر س��ازی اس��تان مرک��زی شاپور 
س��رلک اظهار داشت:ج��اده خمین ب��ه قورچی باشی 
 یک��ی از حادثه خیزتری��ن محوره��ای این شهرس��تان

 است.
وی ادامه داد:بهسازی و بازسازی این محور از سال 
۸۲ تحت عنوان بهسازی محور خمین به قورچی باشی 
از محور فرعی به اصلی ۲ خطه در دس��ت اجرا است و 
هشت کیلومتر از سمت قورچی باشی بهسازی شده که 

به زودی بهره برداری می شود.
رییس اداره راه و شهرسازی خمین اظهار کرد:بعد 
از آن، محور از راه اصلی تبدیل به بزرگراه شد و پس از 
طراحی توسط مشاور، تامین منابع مالی پروژه تا ابتدای 
دهه ۹۰ طول کش��ید و تاکنون هف��ت و نیم کیلومتر 
آن ب��ه صورت بزرگراه از س��مت خمین انجام و زیر بار 

ترافیک رفته است.
س��رلک تاکید کرد:در صورت تامی��ن منابع مالی، 
هف��ت ونیم کیلومتر دیگر نی��ز تکمیل می شود و مردم 

از آن بهره مند می شوند.
وی گفت:س��ه هزار و ۱۸۰ میلیار ریال با پیمانکار 
قرارداد منعق��د شده و بر اس��اس شاخص های ضریب 
 تعدی��ل اعلام��ی از ط��رف س��ازمان برنام��ه و بودجه، 

پنج هزار ریال برای تکمیل این محور مورد نیاز است.
رییس اداره راه و شهرس��ازی خمی��ن درباره احداث 

باند دوم محور خمین ب��ه الیگودرز توضیح داد:این جاده 
قطع��ه آخر ط��رح بزرگراهی دلیج��ان، محلات، خمین 
 و الیگ��ودرز ب��ه ط��ول ۲۷ کیلومتر اس��ت ک��ه یکی از 
حادثه خیزترین محورهای استان مرکزی است و هم اکنون 
عملیات روسازی هشت کیلومتر از محور خمین _الیگودرز 

توسط پیمانکار ذیصلاح در دست اقدام است.
سرلک افزود:آسفالت حدود هفت کیلومتر از محور 
س��ه لایه آن اجرا شده و باقیمانده نیز در دس��ت اقدام 
است و تعداد زیادی نیوجرسی، تابلو و علائم راهنمایی 
و رانندگی توسط پیمانکار خریداری و در محل کارگاه 

آماده نصب است.
وی ادامه داد:قرارداد این محور در سال ۱۴۰۰ منعقد 
ش��د و تکمیل این محور نیز چهار هزار میلیارد ریال نیاز 

دارد.
رییس اداره راه و شهرسازی خمین بیان کرد:برای 
تکمیل باند دوم مح��ور خمین به گلپایگان وخمین به 

محلات نیز سه هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد.
سرلک یاداور شد:خمین تنها شهرستان در استان 
مرکزی است که در تمام محورهای ارتباطی آن کارگاه 

راهسازی وجود دارد.

گلس��تان  اس��تان  بح��ران  مدیری��ت  مدیرک��ل 
گفت:علی رغم بارش های اخیر گلس��تان در خشکسالی 

بسر می برد.

 ب��ه گ��زارش مه��ر، نعم��ت الله حاج��ی زاده در
 گف��ت وگو با خبرنگاران اظهار کرد:علی رغم بارش های 
اخیر در استان گلستان، همچنان در شرایط خشکسالی 

به سر می بریم.
وی افزود:انتظار داریم هم اس��تانی های گلس��تان 
صرفه جویی آب را در نظر داشته باشند تا بتوانیم بدون 

مشکلی این نا ترازی آب را پشت سر بگذاریم.
مدی��ر ک��ل مدیری��ت بح��ران اس��تان گلس��تان 
گفت:طبق داده های هواشناس��ی اقدام به صدور هشدار 
می شود که جلس��ات مدیریت بحران طبق این موضوع 
برگزار می شود.وی افزود:طی جلس��ه ای که برگزار شد 
دستگاه های خدماتی آماده به کار شد و در صورتی نیاز 

وارد میدان می شوند.
حاج��ی زاده به رصد گزارشات مردمی اشاره کرد و 
افزود: طی بارندگی های اخیر گزارشی از خسارات مالی 

و جانی نداشته ایم.
وی خاطرنشان کرد:۱۴ سد با ظرفیت ۲۴۴ میلیون 
متر مکعب در استان وجود دارد که علی رغم بارندگی ها 

کمتر از ۵۰ درصد آن آبگیری شده است.


